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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Varga Judit, igazságügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem akadályozta meg a kormány, hogy 
Magyarország a kutyaszaporítás központjává, és ezáltal az állatokat érintő kegyetlenkedés 
szimbólumává váljon?" 

Tisztelt Miniszter Asszony!

A telex.hu portálon megjelent „Egy film, amitől megkérdőjeleződik benned, emberek vagyunk-e
még„ című cikk szerint Magyarország kutyagyártó nagyhatalommá vált:

„Szigorú állatvédelmi  szabályok,  uniós  normák vagy alapvető  emberiesség  –  mindezek  nyomát
kutatjuk,  de  legfeljebb  csak  az  elbeszélők  szavaiban  leljük  meg  Szilli  Tamás  kollégánk
Magyarország,  a  kutyagyártó  nagyhatalom  című  dokumentumfilmjében,  amely  másfél  év
oknyomozásának  eredményeképp  rántja  le  a  leplet  a  magyarországi  kutyatenyésztés,  avagy  -
szaporítás (mert nem ugyanaz) embertelen körülményeiről, anomáliáiról, valamint arról, hogy a
hatályos  állatvédelmi  rendelkezések  ellenére  hogyan  is  vált  Magyarország  a  nemzetközi
kutyakereskedelem  központjává  és  egyben  az  ezeket  az  állatokat  érintő  kegyetlenkedés
szimbólumává.

Magyarország  ugyanis  a  kutyára  egyre  inkább  ácsingózó  nemzetközi  közvélemény  számára  is
kutyagyártó  nagyhatalommá  vált,  aminek  a  rendszerváltás  környékén  átalakuló  ipari  és
mezőgazdasági változások, a jogszabályi környezet módosulása állt a hátterében, a Covid időszaka
pedig még nagyobb keresletet – és kínálatot – eredményezett a szaporítóknak.”

 

Az országnak van Nemzeti Állatvédelmi Tanácsa és állatvédelmi cselekvési terv kidolgozásáért és
végrehajtásáért felelős kormánybiztosa, csak hatékony állatvédelme nincs.



 
 

Kérdezem Önt:

Miért  nem akadályozta  meg a  kormány,  hogy Magyarország  a  kutyaszaporítás  központjává,  és
ezáltal az állatokat érintő kegyetlenkedés szimbólumává váljon?

 

Budapest, 2022. július 15.
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